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Protokół nr 10/VIII/2019 

z obrad X sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie  

z dnia 2 lipca 2019 roku. 

Rozpoczęcie obrad  – godz. 14:00 

Zakończenie obrad – godz. 16:30 

 

Ad 1. Sprawy regulaminowe: 

• Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Sesja rozpoczęła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Trąbki Wielkie, przy ul. Gdańskiej 

12. 

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan Zbigniew Leszczyński. 

 

W sesji uczestniczyli: Wójt Gminy Błażej Konkol, Skarbnik Gminy Zofia Gorzyńska, Dyrektor 

GOKSiR Leszek Orczykowski, Kierownik ZGKiM Karol Kozak i sołtysi z terenu Gminy 

Trąbki Wielkie. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, na podstawie listy obecności, że brakuje radnych 

Ryszarda Budzyńskiego oraz Krystiana Sadowskiego. 

Ustawowy skład Rady Gminy Trąbki Wielkie wynosi 15 radnych. Listy obecności radnych i 

sołtysów stanowią załącznik nr 1 i 2 do protokołu. 

• Zatwierdzenie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił dzisiejszy porządek obrad. 

1. Sprawy regulaminowe: 

- Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

- Zatwierdzenie porządku obrad. 

- Przyjęcie protokołu z VIII sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2019 - referuje Zofia 

Gorzyńska Skarbnik Gminy; 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2019-2032 - referuje 

Zofia Gorzyńska  Skarbnik Gminy; 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia metody ustalania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki opłaty – referuje Pan Błażej Konkol 

Wójt Gminy; 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Komendą Wojewódzką 

Policji w Gdańsku przy udziale Komendy Powiatowej Policji w Pruszczu Gdańskim dotyczącego 

przekazania środków pieniężnych na Fundusz Wsparcia Policji – referuje Pan Błażej Konkol Wójt 

Gminy; 

6. Podjęcie uchwały w sprawie powołania przedstawicieli Rady Gminy na członków Gminnej Rady 

Działalności Pożytku Publicznego w Trąbkach Wielkich – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

7. Podjęcie uchwały w sprawie powołania „Zespołu ds. wyboru ławników” -  referuje Pan Błażej 

Konkol Wójt Gminy. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji w Gdańsku 

informacji o kandydatach na ławników -  referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy. 

9. Interpelacje i zapytania radnych; 

10. Wystąpienia sołtysów; 
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11. Wolne wnioski;   

12. Zamknięcie sesji zwyczajnej. 

     

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są uwagi do proponowanego porządku obrad. 

Wójt Gminy - zgłosił wniosek o wprowadzenie do dzisiejszego porządku obrad następujących 

uchwał: 

1. Podęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Kłodawa, Gmina Trąbki Wielkie; 

2. Podjęcie uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr 37/II/2009 Rady Gminy Trąbki Wielkie z dnia 26 

marca 2009 r. w sprawie ustalenia stawki procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu wartości 

nieruchomości w związku z budową urządzeń infrastruktury technicznej; 

3. Podjęcie trzech uchwał w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości położonych 

w Trąbkach Wielkich, Mierzeszynie i Gołębiewie Wielkim; 

 

Kolejno uzasadnił potrzeby podjęcia poszczególnych uchwał. 

 

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy ktoś jeszcze chciałby zgłosić uwagi do 

proponowanego porządku obrad. Uwag nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady Gminy – zaproponował, aby zdjąć z porządku pkt, 9, 10, 11 a w te 

miejsca wprowadzić kolejno:  

− Sprawozdanie Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy; 

− Zapytania radnych do sprawozdania Wójta Gminy; 

− Zapytania i wnioski sołtysów;   

 

Przewodniczący Rady Gminy -  poddał zgłoszone wnioski, zarówno zgłoszony przez Wójta 

Gminy jak i przez siebie, pod głosowanie. 

W głosowaniu udział bierze 13 Radnych. 

Zapytał, kto jest za poparciem zgłoszonych wniosków. 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie poparła zgłoszone wnioski.  

/Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/. 

Przewodniczący Rady odczytał porządek z uwzględnionymi zmianami. 

1. Sprawy regulaminowe: 

- Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

- Zatwierdzenie porządku obrad. 

- Przyjęcie protokołu z VIII sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie. 

2.  Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2019 - referuje  

Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy; 

3.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2019-2032 

- referuje Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy; 
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4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia metody ustalania 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki opłaty – referuje 

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Komendą 

Wojewódzką Policji w Gdańsku przy udziale Komendy Powiatowej Policji w Pruszczu 

Gdańskim dotyczącego przekazania środków pieniężnych na Fundusz Wsparcia Policji – 

referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

6. Podjęcie uchwały w sprawie powołania przedstawicieli Rady Gminy na członków 

Gminnej Rady Działalności Pożytku Publicznego w Trąbkach Wielkich – referuje Pan 

Błażej Konkol Wójt Gminy; 

7. Podjęcie uchwały w sprawie powołania „Zespołu ds. wyboru ławników” -  referuje Pan 

Błażej Konkol Wójt Gminy. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji w 

Gdańsku informacji o kandydatach na ławników - referuje Pan Błażej Konkol Wójt 

Gminy. 

9. Podęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Kłodawa, Gmina Trąbki Wielkie 

-  referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy. 

10.    Podjęcie uchwały w  sprawie zmiany uchwały Nr 37/II/2009 Rady Gminy Trąbki Wielkie 

z dnia 26 marca 2009 r. w sprawie ustalenia stawki procentowej opłaty adiacenckiej z 

tytułu wzrostu wartości nieruchomości w związku z budową urządzeń infrastruktury 

technicznej -  referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości-  

referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości-  

referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości-  

referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości-  

referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy. 

15. Sprawozdanie Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy; 
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16. Zapytania radnych do sprawozdania Wójta Gminy; 

17. Zapytania i wnioski  sołtysów;   

18. Zamknięcie sesji zwyczajnej. 

 

Zapytał, kto jest za przyjęciem odczytanego porządku obrad z uwzględnionymi zmianami. 

W głosowaniu udział bierze 13 Radnych. 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie przyjęła porządek obrad z uwzględnionymi 

zmianami. 

/Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/. 

• Przyjęcie protokołu z VIII sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie. 

Przewodniczący Rady Gminy – poinformował, że do Bura Rady nie wpłynęły uwagi do 

protokołu. Zapytał, kto jest za przyjęciem w/w protokołu. 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie przyjęła protokół z VIII sesji zwyczajnej Rady 

Gminy Trąbki Wielkie. Szczegółowy przebieg glosowania w załączniku do protokołu. 

Ad 2.  Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2019 - 

referuje Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy. 

 /Projekt uchwały radni otrzymali w dniu sesji/ 

Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy  - odczytała uzasadnienie powyższej uchwały.   

Przewodniczący Rady Gminy – spytał, czy są pytania do przedstawionych zmian budżetu 

Gminy. 

Radna Wioleta Frydrych – zapytała o zwiększoną kwotę o 8 000,00 zł. dla Przedszkola w Trąb-

kach Wielkich, zapytała, czy to zwiększenie jest jako wkład własny dla przedszkola do projektu, 

czy z innego powodu. 

Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy  – poinformowała, że jest to darowizna z firmy CEMEX 

i tę darowiznę przekazujemy do przedszkola. 

 

Radny Michał Studziński – zapytał o inwestycję dotyczącą budowy oczyszczalni ścieków w 

Pawłowie. Zdejmujemy prawie całą kwotę, czy dobrze rozumie, że w tym roku inwestycja ta 

nie będzie prowadzona.  

Wójt Gminy – podał, że była przeznaczona na ten cel kwota 495 594 00 zł., z tego zdejmujemy 

kwotę w wysokości 40 000,00 zł. cała reszta zostaje.    

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Marek Czerwiński – zapytał o zadanie dotyczące budowy 

oświetlenia fotowoltaicznego w miejscowościach: Mierzeszyn, Domachowo, Zaskoczyn, Go-

łębiewo Średnie. Jest przeznaczona kwota 70 000 00 zł. (załącznik nr 3).  Zapytał, czy wia-

domo, w których miejscach to oświetlenie ma powstać. 

Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy – odpowiedziała, że w Kłodawie na ul. Klonowej a w 

Mierzeszynie ma powstać na chwilę obecną tylko dokumentacja.  
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Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – dodał, że oświetlenie w Gołębiewie Średnim ma powstać 

przy przystanku szkolnym, przy drodze powiatowej.  

 

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania lub uwagi. Pytań nie 

zgłoszono. 

Następnie odczytano treść uchwały. 

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 13 radnych. 

 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr X/71/2019 w w/w sprawie. 

/Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały/ 

 

Ad 3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2019 

-2032 - referuje Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy. 

/Projekt uchwały radni otrzymali w dniu sesji/ 

Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy – uzasadniła potrzebę podjęcia powyższej uchwały 

odczytując uzasadnienie projektu uchwały. Z uzasadnienia wynika, że w załączniku nr 1 

wprowadza się optymalizację parametrów dystrybucji energii elektrycznej na lata 2019/2020. 

W ramach zaplanowanych wydatków, na energię elektryczną na bieżący rok i rok kolejny, 

planujemy łącznie kwotę 24 000.00 zł. Od uzyskanej oszczędności, dla firmy, będzie z tego do 

30%.  

Wójt Gminy – podał, że bardzo ważną kwestią jest racjonalizacja zużycia energii, ponieważ 

cena energii rośnie. Planuje się wykonać pełną analizę mocy przyłączeniowej we wszystkich 

budynkach użyteczności publicznej, dla wszystkich urządzeń, po to, aby odpowiednio 

zmniejszyć moc przyłączeniową. Musimy racjonalizować te koszty bo za chwilę cena będzie 

jeszcze wyższa.  

Radna Wioleta Frydrych – zapytała na jakim etapie jest sprawa „fotowoltaiki” na budynkach 

użyteczności publicznej. 

Wójt Gminy – podał, że na dzień dzisiejszy Gmina nie uzyskała jeszcze dofinansowania. 

Uzależnione jest to od wysokości rezerwy wykonania środków unijnych. Przy odpowiedniej 

wysokości projekt ten może zostać rozpatrzony pozytywnie. Na dzień dzisiejszy projekt ten nie 

uzyskał dofinansowania. 

Przewodniczący Rady Gminy – stwierdził, że optymalizacją zużycia energii zajmie się na 

pewno jakaś firma. Zapytał, w jaki sposób będzie wybierana ta firma czy poprzez przetarg, czy 

z wolnej ręki. 

Wójt Gminy – podał, że z wolnej ręki. 

Radny Jan Selka – zapytał, czy to dotyczyłoby również istniejących punktów oświetleniowych 

przy ulicach, czy tylko nowych punktów oświetleniowych. 

Wójt Gminy – odpowiedział, że mówimy o dostarczanej energii do oświetlenia ulicznego. 

Nowe oświetlenie, które jest stawiane, jest już oświetleniem fotowoltaicznym.   
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Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono. 

Następnie odczytano treść uchwały. Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej 

uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 13 radnych. 

 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr X/72/2019 w w/w sprawie. 

Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały. 

 

Ad 4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia metody ustalania opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki opłaty – referuje Pan Błażej 

Konkol Wójt Gminy. 

/Projekt uchwały radni otrzymali w dniu sesji/ 

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Podał, że 

uchwała dotyczy zmiany opłaty na terenach rekreacyjnych i wypoczynkowych, na posesjach 

niezamieszkałych na stałe. Od 1 stycznia 2020 roku projekt uchwały zakłada opłatę ryczałtową. 

Stawka, która będzie obowiązywała na tych terenach będzie wynosiła 335 zł. od selektywnych 

odpadów a w przypadku nieselektywnych 670 zł. 

Radny Wiesław Kanka – zapytał, czy jest to roczna stawka. 

Wójt Gminy – potwierdził, że jest to roczna stawka. 

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono. 

Następnie odczytano treść uchwały. Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej 

uchwały. Obecnych podczas głosowania było 13 radnych. 

 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr X/73/2019 w w/w sprawie. 

Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały. 

 
Ad 5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Komendą 

Wojewódzką Policji w Gdańsku przy udziale Komendy Powiatowej Policji w Pruszczu Gdańskim 

dotyczącego przekazania środków pieniężnych na Fundusz Wsparcia Policji – referuje Pan Błażej 

Konkol Wójt Gminy. 

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/ 

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Podał, że 

propozycja uchwały dotyczy nagród dla zasłużonych policjantów, za ich służbę prewencyjną. 

Propozycja jest taka, aby Rada Gminy przeznaczyła kwotę w wysokości do 5 tyś. złotych na 

nagrody dla wyróżniających się policjantów. 

Radna Wioleta Frydrych – ponowiła swoje ubiegłoroczne pytanie dotyczące tego, czy Gmina 

Pszczółki też dołożyła jakąś kwotę na ten cel, zwracając jednocześnie uwagę, że Komisariat w 

Trąbkach Wielkich obsługuje również Gminę Pszczółki. 
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Wójt Gminy – podał, że takich informacji nie posiada. Nie rozmawiał z Wójtem Gminy 

Pszczółki. Dodał, że jeżeli chodzi o Gminę Trąbki Wielkie, to dofinansowujemy policjantów 

pełniących funkcję na naszym terenie. 

Radna Wioleta Frydrych – zapytała, czy Wójt Gminy decyduje o tym, który z policjantów 

otrzyma taką nagrodę. 

Wójt Gminy – podał, że zwraca się do Komendanta, aby wskazał, których policjantów należy 

nagrodzić i to jest do Wójta akceptacji. Jeżeli do wiadomości Wójta dochodzi informacja od 

radnych, sołtysów, że któryś z policjantów ma jakieś osiągnięcia w służbie to takiego policjanta 

również uwzględna. Ostatecznie, Wójt ma wpływ na to, który z policjantów otrzyma nagrodę.  

/obrady sesji opuścił Radny Michał Studziński/ 

  

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są jeszcze jakieś pytania. Pytań nie zgłoszono. 

Następnie odczytano treść uchwały. Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej 

uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 12 radnych. 

 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr X/74/2019 w w/w sprawie. 

Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały. 
 

/do obrad dołączył Radny Michał Studziński/ 

 

Ad 6. Podjęcie uchwały w sprawie powołania przedstawicieli Rady Gminy na członków Gminnej 

Rady Działalności Pożytku Publicznego w Trąbkach Wielkich – referuje Pan Błażej Konkol Wójt 

Gminy. 

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/ 

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Prosi, o 

wytypowanie dwóch osób z pośród Radnych Gminy, którzy wejdą w skład Rady Działalności 

Pożytku Publicznego. 

Przewodniczący Rady Gminy – zaproponował Radną Justynę Perkę i Radnego Jana Selkę. 

Kolejno zapytał, czy są inne propozycję. 

Radny Jan Selka - zgłosił kandydaturę Radnego Michała Studzińskiego. 

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał poszczególnych kandydatów, czy wyrażają zgodę na 

swoje członkostwo.  

• Radna Justyna Perka – wyraziła zgodę; 

• Radny Jan Selka – wyraził zgodę. 

• Radny Micha Studziński – nie wyraził zgody. 
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W skład przedstawicieli  Rady Gminy Trąbki Wielkie na członków Gminnej Rady Działalności 

Pożytku Publicznego w Trąbkach Wielkich wpisano: Panią Justynę Perkę oraz Pana Jana Selkę. 

Następnie odczytano treść uchwały. Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej 

uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 13 radnych. 

 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr X/75/2019 w w/w sprawie. 

Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały 

/Przewodniczący Rady Gminy przywitał Pana Józefa Srokę Radnego Powiatu Gdańskiego/. 

 

Ad 7. Podjęcie uchwały w sprawie powołania „Zespołu ds. wyboru ławników” - referuje Pan 

Błażej Konkol Wójt Gminy. 

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/ 

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. 

Zaproponował, aby w skład komisji wszedł tak jak zwyczajowo jest to przyjęte, 

Przewodniczący Rady Gminy i jeszcze prosi o wyłonienie, z pośród radnych, dwóch 

kandydatów. Z Urzędu Gminy proponuje dwie osoby: Panią Mirelę Formellę oraz Panią 

Katarzynę Czyż. Na ławników do sądu okręgowego i do sadu rejonowego, łącznie jest 6 miejsc, 

a mamy tylko dwóch kandydatów.    

Przewodniczący Rady Gminy – wyraził zgodę na swoją kandydaturę. Kolejno proponuje:  

− Pana Sławomira Mazurka z uwagi na  doświadczenie z kodeksem administracyjnym i z 

prawem;  

− Pana Władysława Kankę, również jest to osoba doświadczona jeśli chodzi o współpracę 

z Urzędem Wojewódzkim i z dobrą znajomością administracji i prawa.  

Zapytał, czy są inne propozycje. Brak propozycji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał w/w kandydatów, czy wyrażają zgodę na pracę w 

zespole:  

Panowie: Sławomir Mazurek i Władysław Kanka – wyrazili zgodę. 

 

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono. 

Następnie odczytano treść uchwały. Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej 

uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 13 radnych. 

 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr X/76/2019 w w/w sprawie. 

Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały 
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Ad 8. Podjęcie uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji w 

Gdańsku informacji o kandydatach na ławników -  referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy. 

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/ 

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono. 

Następnie odczytano treść uchwały. Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej 

uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 13 radnych. 

 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr X/77/2019 w w/w sprawie. 

Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały. 

 

Ad 9. Podęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Kłodawa, Gmina Trąbki Wielkie -  

referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy. 

/Projekt uchwały radni otrzymali w dniu sesji/ 

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Wskazał 

radnym ulicę, która ma zostać nazwana. Dodał, że propozycje co do samej nazwy były różne. 

Komisja Ekonomiczna i Rozwoju Gospodarczego Rady Gminy Trąbki Wielkie na kilku  

posiedzeniach nad tym tematem dyskutowała. Generalnie propozycja jest taka, aby na tych 

wszystkich działkach, które stanowią drogę dojazdowa nadać jedną nazwę ulicy, a mianowicie 

nazwa ulicy brzmiałaby ulica sosnowa. Dodał, że w przyszłości, jeżeli będą pojawiały się w 

pobliżu tej ulicy kolejne ulice, to apeluje aby nazywać je nazwami drzew iglastych. Uważa, że 

należałoby przyjąć pewne ujednolicone nazewnictwo ulic.  

 

Radna Wioleta Frydrych – poprosiła jeszcze o wyjaśnienie kwestii kodu pocztowego. 

Wójt Gminy Trąbki Wielkie – podał, że kod pocztowy dla Trąbek Wielkich i dla Kłodawy jest 

różny.  

Przewodniczący Rady Gminy – poprosił o wyrażenie opinii Komisji EiRG, która pracowała 

nad nazwą tej ulicy. 

Radny Marian Płotka Przewodniczący Komisji EiRG – podał, że Komisja pracowała nad 

powyższym wnioskiem na kilku posiedzeniach. Po ostatnim wniosku Komisja pozytywnie 

przychyliła się do nadania nazwy ulicy sosnowa. 

 Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono. 

Następnie odczytano treść uchwały. Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej 

uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 13 radnych. 

 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr X/78/2019 w w/w sprawie. 
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Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały 

 

Ad 10. Podjęcie uchwały w  sprawie zmiany uchwały Nr 37/II/2009 Rady Gminy Trąbki Wielkie 

z dnia 26 marca 2009 r. w sprawie ustalenia stawki procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu  

wzrostu wartości nieruchomości w związku z budową urządzeń infrastruktury technicznej -  

referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy. 

/Projekt uchwały radni otrzymali w dniu sesji/ 

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały.  

Poinformował, że projekt uchwały dotyczy zmiany zapisu punktu 2 uchwały z dnia 29.03 2009r. 

Propozycja jest o rozszerzenia tego zapisu o sieć kanalizacji burzowej. Innych zmian projekt 

tej uchwały nie przewiduje.  

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania. 

Zwrócono uwagę na zapis w treści uchwały: 

„2. Poprzez budowę urządzeń infrastruktury technicznej rozumie się budowę pod ziemią, 

przewodów lub urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych kanalizacji sanitarnej i kanalizacji 

burzowej.” 

Radni zastanawiali się, czy zapis ten, nie jest błędny. Czy istnieje określenie –„ kanalizacja 

burzowa”.  

 

Wójt Gminy – poinformował, że w opinii obsługi prawnej Urzędu Gminy zapis ten, jest jak 

najbardziej prawidłowy. Natomiast jaki będzie ostateczny efekt zobaczymy po tym jak biuro 

legislacyjne wojewody sprawdzi ten zapis. W ocenie Wójta w ustawie nie ma rozróżnienia sieci 

kanalizacyjnej tylko jest ogólne stwierdzenie, że opłatę adiacencką naliczamy z tytułu 

uzbrojenia w sieć kanalizacyjną.   

  

Przewodniczący Rady Gminy - zapytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono. 

Następnie odczytano treść uchwały.  

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 13 radnych. 

 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr X/79/2019 w w/w sprawie. 

Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały. 
 

Ad 11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości -  referuje 

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy. 

/Projekt uchwały radni otrzymali w dniu sesji/ 

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały jak również 

nawiązał do uzasadnień kolejnych uchwał. A dotyczących bezprzetargowego wydzierżawienia 

terenów znajdujących się w: Trąbkach Wielkich, Gołębiewie Wielkim i Mierzeszynie. 



  11 

Każda umowa jest na okres 3 lata. Kolejno wskazał radnym położenie przedmiotowych 

nieruchomości.    

Przewodniczący Rady Gminy - zapytał, czy są pytania. 

Radny Władysław Kanka – zapytał, czy z tytułu dzierżawy trafiają do budżetu Gminy środki. 

Wójt Gminy – poinformował, że tak. Zwrócił uwagę, że Rada Gminy kilka lat temu podjęła 

uchwałę w tej sprawie. Zaproponował aby Komisja Ekonomiczna i Rozwoju Gospodarczego 

Rady Gminy, na jednym z kolejnych posiedzeń, zapoznała się z treścią tej uchwały. 

Następnie odczytano treść uchwały. Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej 

uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 13 radnych. 

 

Rada Gminy Trąbki Wielkie większością głosów podjęła uchwałę nr X/80/19 w w/w spra-

wie. Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały. 

 

Ad 12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości -  referuje 

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy. 

/Projekt uchwały radni otrzymali w dniu sesji/ 

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – podał, że nieruchomość ta jest położona również w Trąbkach 

Wielkich a potrzebę podjęcia tej uchwały sygnalizował w poprzednim punkcie. 

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono. 

Następnie odczytano treść uchwały. Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej 

uchwały. Obecnych podczas głosowania było 13 radnych. 

 

Rada Gminy Trąbki Wielkie większością głosów podjęła uchwałę nr X/81/2019 w w/w 

sprawie. Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały. 

 

Ad 13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości -  referuje 

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy. 

/Projekt uchwały radni otrzymali w dniu sesji/ 

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – podał, że nieruchomość ta jest położona w Gołębiewie 

Wielkim przy świetlicy i przy placu zabaw. Jest to dalsza część dzierżawy.   

 

Przewodniczący Rady Gminy – zwrócił uwagę, że nad tym tematem pracowała Komisja 

Ekonomiczna i Rozwoju Gospodarczego Rady Gminy. Zapytał Przewodniczącego Komisji 

EiRG Rady Gminy Trąbki Wielkie, czy są przeciwskazania, aby ten teren wydzierżawić. 

 

Radny Marian Płotka Przewodniczący Komisji EiRG Rady Gminy – przyznał, że Komisja nad 

tym tematem pracowała. Komisja nie wnosi przeciwskazań do dalszej dzierżawy tego terenu.  
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Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono. 

Następnie odczytano treść uchwały. Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej 

uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 13 radnych. 

 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr X/82/2019 w w/w sprawie. 

Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały. 

 

Ad 14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości -  referuje 

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy. 

/Projekt uchwały radni otrzymali w dniu sesji/ 

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – podał, że nieruchomość ta jest położona w Mierzeszynie przy 

ul. Cmentarnej, przy ulicy wojewódzkiej naprzeciwko szkoły. Prosi o podjęcie uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono.  

 

Następnie odczytano treść uchwały. Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej 

uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 13 radnych. 

 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr X/83/2019 w w/w sprawie. 

Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały. 

 

Ad 15. Sprawozdanie Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy. 

Wójt Gminy poinformował, że od ostatniej sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie, która odbyła się 25 

czerwca 2019r. uczestniczył m.in.:  

– w spotkaniu z Klubem Seniora; 

– w spotkaniu z Radą Seniorów; 

– w zebraniach sołeckich niektórych sołectw, czy w spotkaniach z Radami Sołeckimi; 

– w konkursie ortograficznym, który odbył się w poszczególnych placówkach 

oświatowych; 

– w posiedzeniu Gminnego Zarządu OSP, gdzie został zaopiniowany nowy komendant 

OSP; 

– w konkursie recytatorskim poezji Zygmunta Bukowskiego; 

– w uroczystym otwarciu OSP Mierzeszyn; 

– w biegu przełajowym w Postołowie; 

– w obchodach Ogólnopolskich z okazji Dnia Samorządu Terytorialnego; 

– w spotkaniu samorządowym z pracownikami Urzędu Gminy; 

– w uroczystym otwarciu miejsca rekreacyjnego w Mierzeszynie nad jeziorem; 

– w festynie w Szkole Podstawowej Specjalnej w Warczu;  

– w zorganizowanym przez Szkołę Podstawową w Sobowidzu przedsięwzięciu pod 

nazwą „Powiat Wolności”; 

– w spotkaniu z komornikiem, który zajmuje się sprawą Restauracji Myśliwska; 
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– w podpisaniu listu intencyjnego w sprawie odtworzenia linii kolejowej  

Pruszcz Gdański - Pszczółki - Żukowo; 

– w zakończeniu roku szkolnego w poszczególnych placówkach oświatowych z terenu 

Gminy; 

– wspomniał utrudnienia w budowie sieci kanalizacyjnej w Kłodawie. Mieszkańcy często 

nie wyrażają zgody na przejście przez swoje posesje. Wójt zaznaczył, że cały czas 

wydawało mu się, że podnosimy standard życia mieszkańców wykonując taką 

inwestycję.  

– w jubileuszach 50 - lecia pożycia małżeńskiego i urodzinach 90+ 

– w cyklicznej imprezie „Trąbki w Trąbkach”; 

– w walnym zgromadzeniu Gminnej Spółdzielni Samopomoc Chłopska w Sobowidzu; 

− w obowiązkowym szkoleniu z obrony cywilnej, które odbyło się 18 i 19 czerwca br., i 

było zorganizowane przez Wojewodę Pomorskiego; 

− w szeregu festynów w poszczególnych sołectwach. Wójt Gminy pochwalił wszystkim 

organizatorom festynów w poszczególnych sołectwach, ale szczególne słowa 

podziękowania skierował do osób organizujących festyn w Sobowidzu.  

− Wójt poinformował, że w przedszkolu w Trąbkach Wielkich została utworzona strefa 

rekreacji i zostały przekazane tam zabawki w postaci samochodzików do nauki  

bezpiecznego poruszania się na drogach; 

− w spotkaniu w sprawie aranżacji domu kultury - GOKSiR w Trąbkach Wielkich; 

− w spotkaniu z firmą DILOJT w sprawie zwrotu części podatku; 

− w posiedzeniu Rady Społecznej przy Gminnym Ośrodku Zdrowia w Trąbkach 

Wielkich; 

− w spotkaniu z firmą CEMEX dotyczącym zamiaru uruchomienia żwirowni w 

Gołębiewie Wielkich;  

− w posiedzeniach Rady Gminy Trąbki Wielkie; 

− w spotkaniu z kierownikami jednostek organizacyjnych; 

− w spotkaniu z Wójtem Gminy Leżajsk w sprawie wspólnej wymiany młodzieży; 

− w spotkaniu w Kościerzynie, na którym podpisał list intencyjny w sprawie dalszej 

budowy ścieżki rowerowej; 

 

Kolejno poinformował o postepowaniach przetargowych, które miały miejsce w II kwartale 

roku bieżącego, m.in.: 

− budowa sieci sanitarno - kanalizacyjnej w miejscowości Kłodawa, odcinek Kłodawa - 

Trąbki Małe. Przetarg rozstrzygnięty;  

− budowa oświetlenia ulicznego w miejscowości Kłodawa ul. Klonowa oraz w Trąbkach 

Wielkich ul. Polonii Gdańskiej w części ul. Wierzbowej. Przetarg rozstrzygnięty.  

− ułożenie nawierzchni z płyt drogowych na drogach gminnych. Przetarg rozstrzygnięty.  

Najkorzystniejszą ofertę przedstawiło Przedsiębiorstwo ogólnobudowlane OELRICH, 

Więckowy, Gmina Skarszewy;  

− rozbudowa sieci wodociągowej z przyłączeniami w Sobowidzu. Przetarg 

rozstrzygnięty. 

− organizacja transportu uczniów do szkół podstawowych na terenie Gminy Trąbki 

Wielkie. Otwarcie ofert nastąpi 5 lipca br.  

− ogłoszono przetarg na sprzedaż kompleksu działek gminnych; 
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Kolejno poinformował o podjętych zarządzeniach – w sumie 8. Następnie Wójt wręczył 

poszczególnym Radnym zaświadczenia za uczestnictwo w szkoleniu, które zostało 

zorganizowane dla Radych Rady Gminy Trąbki Wielkie w zakresie wprowadzonych zmian w 

ustawie o samorządzie gminnym.  

 

 
Ad 16. Zapytania radnych do sprawozdania Wójta Gminy. 

• Radny Jan Selka – poprosił o przeliterowanie nazwy firmy, która wygrała przetarg na układanie 

płyt Yomb na drogach gminnych i podanie skąd ta firma jest; 

• Wójt Gminy – podał nazwę: Przedsiębiorstwo Ogólnobudowlane OELRICH Zygmunt Oelrich 

Więckowy; 

• Radna Wioleta Frydrych - zapytała, czy zostały zareklamowane bramy garażowe w OSP 

Mierzeszyn.   

• Wójt Gminy – poinformował, że reklamacja została złożona. Prawdopodobnie oś napędzająca 

jest krzywa. 

• Radna Wioleta Frydrych – podała, że we wtorek w Ośrodku Zdrowia w Trąbkach Wielkich 

zauważyła, że poczyniono prace. Zapytała,  czy tam ż coś się dzieje 

• Wójt Gminy – poinformował, że w mieszkaniu, w którym mieszkała Pani Dyrektor Gminnego 

Ośrodka Zdrowia jest przeprowadzany remont. 

• Przewodniczący Rady Gminy - podał, że w dniu dzisiejszym jest nieobecny radny z  Kłodawy 

ale, kolejno składa wnioski: 

− powiadomić radnego z terenu Kłodawy, aby uczestniczył w spotkaniach, czy 

negocjacjach  w sprawie budowy kanalizacji w Kłodawie.  

− w planie pracy posiedzenia Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gospodarczego Rady 

Gminy Trąbki Wielkie wprowadzić pod dyskusję następujące tematy:  

➢ sprawa Gminnej Spółdzielni „Samopomoc Chłopska w Sobowidzu; 

➢ budynek Restauracji Myśliwska – budowla ta usytuowana na samym wjeździe 

do miejscowości jest nieestetyczna, nie zaprasza do Gminy.  

➢ temat budowy kolei metropolitarnej czy też innej kolei;     

 

 

Ad 17. Zapytania i wnioski  sołtysów. 

• Sołtys Wioleta Frydrych – zapytała o pojemniki na odzież używaną. Kto jest za nie 

odpowiedzialny. Pojemniki nie są opróżniane,  są często przepełnione, odzież jest porozrzucana. 

Radna nie wie kto za nie odpowiada. Proponuje, aby były one usytuowane na PSZOKu. 

• Pan Karol Kozak Kierownik ZGKiM – podał, że próbował dodzwonić się do osób 

odpowiedzialnych za te pojemniki jednak bezskutecznie. 

• Wójt Gminy – odpowiedział, że fundacja, która tym się zajmuje ma umowę i płaci dzierżawę, 

ale cały czas jest z nimi problem, jeżeli chodzi o bałagan. Poinformował, że jeżeli ta sytuacja 

się nie zmieni to umowa zostanie zerwana. Zostanie wysłane do firmy pismo z informacją o 

częstsze opróżnianie tych pojemników z zastrzeżeniem, że jeżeli to się nie zmieni, to umowa 

zostanie rozwiązana. 
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• Sołtys wsi Ełganowo – również nawiązał do pojemników na odzież. Mieszkańcy skarżą się, że 

w sołectwie pojemnik usytuowany jest w miejscu, w którym zasłania na skrzyżowaniu 

widoczność. 

• Sołtys wsi Zaskoczyn – poruszył kwestię wywożenia śmieci, zgłaszając, że firma nie odbiera 

odpadów BIO. Kolejny temat - to temat zebrań sołeckich. Sołtys uważa, że protokół z zebrania 

sołeckiego powinien być sporządzany przez urzędnika gminnego. Obecnie protokoły z zebrań 

sołeckich są sporządzane przez różne osoby z sołectwa i różnie wyglądają. Kolejna sprawa to 

potrzeba usytuowania kierunkowskazu wskazujący drogę do Domu Pomocy Społecznej w 

Zaskoczynie. Nawigacja kieruje wszystkich do Sołtysa. W dniu dzisiejszym nawigacja 

pokierowała do sołtysa karetkę pogotowia. 

• Wójt Gminy – powiedział, że pisanie protokołów można uściślić. Komisja statutowa jak 

rozpocznie prace to może zapisać w statucie, że protokół jest sporządzany przez pracownika 

urzędu. Kolejno podał, że 23 lipca 2019r. o godz. 14:00 odbędzie się spotkanie z sołtysami z 

terenu Gminy Trąbki Wielkie. Dodał, że przymierza się do zorganizowania szkolenia dla 

sołtysów. Na zakończenie swojej wypowiedzi poinformował, że do końca sierpnia nie będzie 

wnioskował o zwołanie sesji Rady Gminy, chyba że, będzie pilna potrzeba.  
 

Ad 18. Zamknięcie sesji zwyczajnej. 
 

Przewodniczący Rady - zamknął X zwyczajną sesję Rady Gminy, dziękując wszystkim za 

czynny udział. 

 

 

Protokołowała:      Przewodniczący Rady Gminy: 

Katarzyna Czyż            Zbigniew Leszczyński 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Załączniki: 

1. Lista obecności radnych, sołtysów, 

2. Porządek sesji, 

3. Uchwały podjęte na sesji – nr X/71/2019 – X/83/2019 


